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Αλ. Σδούκου: Έρχεται 
επιδότηση για φωτοβολταϊκά 
σε αγρότες – Τις επόμενες 
μέρες οριστικοποιείται το 
ύψος της 

 
 

Έρχεται επιδότηση για φωτοβολταϊκά σε αγρότες ενώ τις επόμενες μέρες οριστικοποιείται 
το ύψος της, τόνισε η υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας, Αλεξάνδρα 
Σδούκου, μιλώντας στην εκπομπή Newsroom και τους δημοσιογράφους Γιώργο Σιαδήμα 
και Στέλλα Παπαμιχαήλ. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 
 

   

 

 
Αυγενάκης: Μέσα από το 
διάλογο και με τολμηρές 
αποφάσεις χτίζουμε το αύριο 
της αγροτικής παραγωγής 

 

 

mailto:geotee-l@otenet.gr
https://www.larissanet.gr/2024/02/04/al-sdoukou-erchetai-epidotisi-gia-fotovoltaika-se-agrotes-tis-epomenes-meres-oristikopoieitai-to-ypsos-tis/
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Σε ανακοίνωση του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων επισημαίνονται τα 
εξής: «Με επιτυχία ολοκληρώνεται σήμερα η 30ηAgrotica, η οποία έγινε στις εγκαταστάσεις 
της HELEXPO  στη Θεσσαλονίκη. 
Στο πλαίσιο μιας συνεκτικής αγροτικής πολιτικής για τον πρωτογενή τομέα, επιδιώκεται η  

 Η άρση διαχρονικών αδικιών και η τόνωση του αγροτικού εισοδήματος 
 Η απαραίτητη στροφή της γεωργίας, της κτηνοτροφίας, της αλιείας προς την 

καινοτομία και την εξωστρέφεια. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 
 

 

 

 
30η Agrotica: Τα οφέλη της Γεωργίας 
Διατήρησης Εδαφών 

 

Οφέλη για την…τσέπη τους, διασφάλιση της υγείας του εδάφους που καλλιεργούν ή και 
βελτίωσής της, αλλά και προστασία του περιβάλλοντος, πετυχαίνουν οι αγρότες 
εφαρμόζοντας την καλλιεργητική τεχνική «Γεωργία Διατήρησης Εδαφών (ΓΔΕ)», που την 
έχουν υιοθετήσει εδώ και πολλά χρόνια οι συνάδελφοί τους στο εξωτερικό και είναι γνωστή 
με την ορολογία «Conservation Agriculture». Αυτά επισημαίνει μιλώντας στο ΑΠΕ-ΜΠΕ ο 
κύριος ερευνητής Ζιζανιολογίας στο Ινστιτούτο Γενετικής Βελτίωσης και Φυτογενετικών 
Πόρων, του ΕΛΓΟ-Δήμητρα, Θωμάς Γιτσόπουλος. 
 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

  

 

Οι ευρωβουλευτές του ΚΚΕ Κ. 
Παπαδάκης και Λ. Νικολάου – 
Αλαβάνος στα μπλόκα Καρδίτσας 
και Λάρισας 

 

Το ΚΚΕ ήταν και είναι στο πλευρό των βιοπαλαιστών αγροτών, στηρίζει τα δίκαια αιτήματα 

τους, τόνισε από το μπλόκο της Καρδίτσας στον Ε-65 ο ευρωβουλευτής του 

Κόμματος Κώστας Παπαδάκης το απόγευμα της Κυριακής. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

Νίκος Παπανδρέου από την 
Agrotica: Απαιτείται άμεση λύση 
στα προβλήματα των αγροτών  

 

https://www.larissanet.gr/2024/02/04/avgenakis-mesa-apo-to-dialogo-kai-me-tolmires-apofaseis-chtizoume-to-avrio-tis-agrotikis-paragogis/
https://www.larissanet.gr/2024/02/04/30i-agrotica-ta-ofeli-tis-georgias-diatirisis-edafon/
https://www.larissanet.gr/2024/02/05/oi-evrovouleftes-tou-kke-k-papadakis-kai-l-nikolaou-alavanos-sta-bloka-karditsas-kai-larisas-fot-vinteo/
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Αυτό τόνισε ο ευρωβουλευτής και επικεφαλής της Κοινοβουλευτικής Ομάδας του ΠΑΣΟΚ 
στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο Νίκος Παπανδρέου  κατά τη διάρκεια της επίσκεψής του στην 
Αγρότικα στη Θεσσαλονίκη. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

Κόκκαλης: «Χρειάζονται 
δημοσιονομικές και θεσμικές 
πρωτοβουλίες για τη στήριξη των 
αγροτών» 

 

 

Στη σειρά δημοσιονομικών και θεσμικών πρωτοβουλιών που χρειάζονται για την στήριξη του 
πρωτογενούς τομέα στην χώρα μας, αναφέρθηκε ο τομεάρχης Αγροτικής Ανάπτυξης και 
Τροφίμων και βουλευτής Λάρισας του ΣΥΡΙΖΑ – Προοδευτική Συμμαχία κ. Βασίλης 
Κόκκαλης, μιλώντας στον τηλεοπτικό σταθμό Mega.  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

 

 

 
 
Ο Δ. Κουτσούμπας στα μπλόκα 
των αγροτών 
 
 

Ο ΓΓ της ΚΕ του ΚΚΕ, Δημήτρης Κουτσούμπας, θα επισκεφτεί τα μπλόκα των αγροτών σε 

Βοιωτία, Φθιώτιδα, Μαγνησία, Λάρισα, Τρίκαλα και Καρδίτσα, την Πέμπτη 8 

Φεβρουαρίου. 

 

Διαβάστε περισσότερα https://www.larissanet.gr 

 

 

 

 
 
30η AGROTICA: Η Τράπεζα 
Πειραιώς στηρίζει τον πρωτογενή 
τομέα της ελληνικής οικονομίας 

 

https://www.larissanet.gr/2024/02/05/nikos-papandreou-apo-tin-agrotica-apaiteitai-amesi-lysi-sta-provlimata-ton-agroton-fot-vinteo/
https://www.larissanet.gr/2024/02/05/kokkalis-chreiazontai-dimosionomikes-kai-thesmikes-protovoulies-gia-ti-stirixi-ton-agroton/
https://www.larissanet.gr/2024/02/05/o-d-koutsoumpas-sta-bloka-ton-agroton/
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Με το βλέμμα στη νέα Κοινή Αγροτική Πολιτική 2021-2027, η οποία στοχεύει στη βιώσιμη 
ανάπτυξη της αγροτικής οικονομίας, η Τράπεζα Πειραιώς βρίσκεται σταθερά δίπλα στον 
αγροτικό κόσμο αναλαμβάνοντας πρωτοβουλίες και προσφέρει ολοκληρωμένες και 
εξατομικευμένες τραπεζικές λύσεις σε κάθε αγρότη, αγροτικό συνεταιρισμό και αγροτική 
επιχείρηση. 
Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

Μ. Χαρακόπουλος: Να 
αφουγκραζόμαστε τους αγρότες 
– Να καθιερωθεί στον κρατικό 
προϋπολογισμό το αγροτικό 
πετρέλαιο  

 
«Θα έλεγα ότι αξίζει να διαβάσει κάθε πολίτης, το άρθρο του πρωθυπουργού στο Economist, 

όπου έχει μια ουσιαστική κατακλείδα, ότι το πιο ισχυρό ανάχωμα στο λαϊκισμό είναι να 

ακούει κανείς τους πολίτες και να είναι αποτελεσματικός. Νομίζω αυτή είναι και η απάντηση 

στο αγροτικό ζήτημα που συζητούμε τώρα, να έχουμε ανοιχτούς διαύλους επικοινωνίας με 

τους αγρότες, να τους αφουγκραζόμαστε. Πολλές φορές και οι δυσάρεστες απαντήσεις είναι 

προτιμότερες από τα ευχολόγια, τις γενικές αναφορές και τις μη απαντήσεις». Τα παραπάνω 

τόνισε ο βουλευτής Λαρίσης της Νέας Δημοκρατίας κ. Μάξιμος Χαρακόπουλος,   

 

Διαβάστε περισσότερα https://www.larissanet.gr 

 

 

Συμβολικός αποκλεισμός του 
ΠΑΘΕ από τους αγρότες: Τώρα με 
τα πόδια, μετά με τρακτέρ αν δεν 
δικαιωθούμε θα γίνει Κιλελέρ  
 

Σε συμβολικό αποκλεισμό του ΠΑΘΕ προχώρησαν οι αγρότες που βρίσκονται στο μπλόκο 

του Πλατυκάμπου, μετά και την ολοκλήρωση της πανελλήνιας σύσκεψης στη Νίκαια. 

  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

https://www.larissanet.gr/2024/02/06/30i-agrotica-i-trapeza-peiraios-stirizei-ton-protogeni-tomea-tis-ellinikis-oikonomias/
https://www.larissanet.gr/2024/02/06/m-charakopoulos-na-afougkrazomaste-tous-agrotes-na-kathierothei-ston-kratiko-proypologismo-to-agrotiko-petrelaio-fot-vinteo/
https://www.larissanet.gr/2024/02/06/symvolikos-apokleismos-tou-pathe-apo-tous-agrotes-tora-me-ta-podia-meta-me-trakter-an-den-dikaiothoume-tha-ginei-kileler-fot-vinteo/
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Άνοιξε ο δεύτερος κύκλος της 
πρώτης αρωγής για τους 
πληγέντες αγρότες 
 

 Ξεκίνησε ο δεύτερος κύκλος πρώτης αρωγής προς τις αγροτικές εκμεταλλεύσεις και τις 

κτηνοτροφικές μονάδες, που επλήγησαν από τις πλημμύρες του Σεπτεμβρίου του 2023 

στη Θεσσαλία και σε άλλες περιοχές, σε ένα πλαίσιο στενότατης συνεργασίας με 

την Ανεξάρτητη Αρχή Δημοσίων Εσόδων. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

SOS για εγκατάλειψη 
δεντροκαλλιεργειών και 
κτηνοτροφίας στη Θεσσαλία – 18 
μήνες η μέση διάρκεια «ζωής» 
ενός υπουργού Γεωργίας στην 
Ελλάδα 
 

Tον κίνδυνο δεντροκαλλιεργητές και κτηνοτρόφοι στη Θεσσαλία να εγκαταλείψουν 

οριστικά το επάγγελμά τους, έπειτα από το τεράστιο πλήγμα που επέφεραν οι διαδοχικές 

πλημμύρες των τελευταίων ετών, υπογράμμισαν οι καθηγητές του Αριστοτελείου 

Πανεπιστημίου Θεσσαλονίκης (ΑΠΘ), Αθανάσιος Μολασιώτης και του Πανεπιστημίου 

Θεσσαλίας, Αλέξανδρος Παπαχριστοφόρου, μιλώντας σε ημερίδα της Εθνικής Ένωσης 

Αγροτικών Συνεταιρισμών (ΕΘΕΑΣ), στο πλαίσιο της 30ής διεθνούς έκθεσης AGROTICA. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

Στηρίζουμε με πράξεις τον 
αγροτικό τομέα της χώρας μας» 
 

Ένα από τα νέα μέτρα που ανακοινώθηκαν χθες από τον πρωθυπουργό Κ. Μητσοτάκη, για 

τη στήριξη των αγροτών, αφορά σε πρόσφατη ερώτηση που κατέθεσε στη Βουλή και στον 

υπουργό Ενέργειας Θεόδωρο Σκυλακάκη, ο βουλευτής ν. Λάρισας της Ν.Δ. Χρήστος 

Καπετάνος. 

https://www.larissanet.gr/2024/02/06/anoixe-o-defteros-kyklos-tis-protis-arogis-gia-tous-pligentes-agrotes/#google_vignette
https://www.larissanet.gr/2024/02/07/sos-gia-egkataleipsi-dentrokalliergeion-kai-ktinotrofias-sti-thessalia-18-mines-i-mesi-diarkeia-zois-enos-ypourgou-georgias-stin-ellada/
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 Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

 

 

 

Θα ακούσουν οι Βρυξέλλες τη 
φωνή των αγροτών; 
 

  
Οι φετινές κινητοποιήσεις των Ελλήνων αγροτών έχουν μία ιδιαιτερότητα. Ταυτίζονται 
χρονικά με αυτές των Ευρωπαίων συναδέλφων τους. Και όχι τυχαία. Η εφαρμογή της 
Κοινής Αγροτικής Πολιτικής την τρέχουσα χρόνια, έφερε στο προσκήνιο πολλά προβλήματα. 
Ανεξάρτητα από τα αιτήματα που προβάλλουν οι Έλληνες αγρότες στα μπλόκα και τα οποία 
μπορούν να ικανοποιηθούν από την ελληνική κυβέρνηση, υπάρχουν ζητήματα που πρέπει 
να διευθετηθούν σε ευρωπαϊκό επίπεδο. 
Συμφωνεί άλλωστε με αυτό και ο ίδιος ο Έλληνας πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης, 
στην πρόσφατη Σύνοδο Κορυφής. 

Διαβάστε περισσότερα: :  https://www.eleftheria.gr 

 

Σύγκριση εκτατικών 
καλλιεργειών και καλλιεργειών 
υψηλής αξίας 
 

Γράφει ο Φάνης Γέμτος, γεωπόνος, ομότιμος καθηγητής του Πανεπιστημίου Θεσσαλίας, 

μέλος της Ε.Δ.Υ.ΘΕ. 

Πριν από τρεις εβδομάδες αναφέρθηκα στους «οικολόγους» και στην αδυναμία που έχουν 

να επιτίθενται στην καλλιέργεια του βαμβακιού. 

Είναι προφανές ότι το βαμβάκι δεν είναι ούτε η πιο υδροβόρα καλλιέργεια ούτε και η 

καλλιέργεια με τις μεγάλες εισροές που καταστρέφουν το περιβάλλον. Τελευταία, όμως, 

ακούγεται μια προβολή ιδεών υπέρ της καλλιέργειας του βαμβακιού. Στην πρόταση του 

νέου Περιφερειάρχη προτείνεται η διατήρηση και αύξηση της καλλιέργειας του βαμβακιού, 

σε συνδυασμό με αύξηση της μεταποίησής του (κλωστοϋφαντουργεία), που θα έδινε 

σημαντική προστιθέμενη αξία στο προϊόν.  

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/355753-%C2%AB%CF%83%CF%84%CE%B7%CF%81%CE%AF%CE%B6%CE%BF%CF%85%CE%BC%CE%B5-%CE%BC%CE%B5-%CF%80%CF%81%CE%AC%CE%BE%CE%B5%CE%B9%CF%82-%CF%84%CE%BF%CE%BD-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CF%8C-%CF%84%CE%BF%CE%BC%CE%AD%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CF%87%CF%8E%CF%81%CE%B1%CF%82-%CE%BC%CE%B1%CF%82%C2%BB.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/355833-%CE%B8%CE%B1-%CE%B1%CE%BA%CE%BF%CF%8D%CF%83%CE%BF%CF%85%CE%BD-%CE%BF%CE%B9-%CE%B2%CF%81%CF%85%CE%BE%CE%AD%CE%BB%CE%BB%CE%B5%CF%82-%CF%84%CE%B7-%CF%86%CF%89%CE%BD%CE%AE-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CF%8E%CE%BD.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/355894-%CF%83%CF%8D%CE%B3%CE%BA%CF%81%CE%B9%CF%83%CE%B7-%CE%B5%CE%BA%CF%84%CE%B1%CF%84%CE%B9%CE%BA%CF%8E%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CE%BB%CE%BB%CE%B9%CE%B5%CF%81%CE%B3%CE%B5%CE%B9%CF%8E%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%BA%CE%B1%CE%BB%CE%BB%CE%B9%CE%B5%CF%81%CE%B3%CE%B5%CE%B9%CF%8E%CE%BD-%CF%85%CF%88%CE%B7%CE%BB%CE%AE%CF%82-%CE%B1%CE%BE%CE%AF%CE%B1%CF%82.html
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Η διαχείριση των κατακλυσμένων 
εκτάσεων και η μελλοντική 
προστασία της υπολεκάνης 
Κάρλα 
 

Γράφουν οι Κώστας Γκούμας - γεωπόνος, πρ. Δ/ντής Εγγείων Βελτιώσεων, πρ. πρόεδρος 

ΓΕΩΤΕΕ/Κεντρικής Ελλάδας, μέλος Ε.Δ.Υ.ΘΕ. 

Μπαρμπούτης Τάσος -  πολιτικός μηχανικός, μέλος ΔΣ ΕΘΕΜ, πρ. γραμματέας ΤΕΕ/ΚΔΘ, 

μέλος Ε.Δ.Υ.ΘΕ 

1. Πολλά έχουν γραφεί για τη δραματική κατάσταση που βιώνουν τα αγροτικά νοικοκυριά 

στις παρακάρλιες περιοχές, όπου με τις πλημμύρες του Σεπτέμβρη τα νερά του Πηνειού 

αρχικά κατέκλυσαν περίπου 180.000 στρέμματα καλλιεργήσιμης γης και σήμερα 

παραμένουν σε περίπου 120.000 στρ. 

[Σημ.: σε αυτά δεν συμπεριλαμβάνεται η έκταση που καταλαμβάνει η τεχνητή λίμνη]. 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.eleftheria.gr 

 

 

Η μόνη λύση στην αγροτική 
κρίση: Φύση και αγρότες σε 
συμμαχία 
 

Από τη Έλενα Δανάλη, υπεύθυνη για την εκστρατεία της βιώσιμης γεωργίας, ελληνικό 

γραφείο Greenpeace 

Ο αγροτικός τομέας υποφέρει. 

Οι αγρότες υποφέρουν από την εξωφρενική εκτόξευση των τιμών στα κόστη παραγωγής, τις 

πιέσεις της αγοράς για φθηνά τρόφιμα βιομηχανικής γεωργίας, την αισχροκέρδεια των 

πανίσχυρων αγροδιατροφικών κολοσσών και την παντελή έλλειψη εθνικής 

αγροδιατροφικής πολιτικής που βάζει στο επίκεντρο τους ανθρώπους και την τροφή μας. Οι 

αγρότες έρχονται αντιμέτωποι με πρωτοφανείς και ακραίες κακοκαιρίες (για τις οποίες η 

επιστημονική κοινότητα προειδοποιούσε εδώ και δεκαετίες), αποτέλεσμα της 

επιδεινούμενης κλιματικής κρίσης, της ολιγωρίας στην πρόληψη και της πολιτικής 

αδιαφορίας για την αναχαίτισή της. 

 

Διαβάστε περισσότερα https://www.eleftheria.gr 

https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/355890-%CE%B7-%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CF%87%CE%B5%CE%AF%CF%81%CE%B9%CF%83%CE%B7-%CF%84%CF%89%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%B1%CE%BA%CE%BB%CF%85%CF%83%CE%BC%CE%AD%CE%BD%CF%89%CE%BD-%CE%B5%CE%BA%CF%84%CE%AC%CF%83%CE%B5%CF%89%CE%BD-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%B7-%CE%BC%CE%B5%CE%BB%CE%BB%CE%BF%CE%BD%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CF%80%CF%81%CE%BF%CF%83%CF%84%CE%B1%CF%83%CE%AF%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CF%85%CF%80%CE%BF%CE%BB%CE%B5%CE%BA%CE%AC%CE%BD%CE%B7%CF%82-%CE%BA%CE%AC%CF%81%CE%BB%CE%B1%CF%82.html
https://www.eleftheria.gr/%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AC/item/355892-%CE%B7-%CE%BC%CF%8C%CE%BD%CE%B7-%CE%BB%CF%8D%CF%83%CE%B7-%CF%83%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CE%BF%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CE%BA%CF%81%CE%AF%CF%83%CE%B7-%CF%86%CF%8D%CF%83%CE%B7-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%B1%CE%B3%CF%81%CF%8C%CF%84%CE%B5%CF%82-%CF%83%CE%B5-%CF%83%CF%85%CE%BC%CE%BC%CE%B1%CF%87%CE%AF%CE%B1.html
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Κατατέθηκε στη Βουλή το νομοσχέδιο 
για την ενίσχυση της πρότυπης 
κτηνοτροφίας 
 

Κατατέθηκε στη Βουλή το νομοσχέδιο του υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

με τίτλο «Ενίσχυση της πρότυπης κτηνοτροφίας, ρυθμίσεις για την αλιεία και τις 

υδατοκαλλιέργειες, διατάξεις για τη φυτοϋγεία, τα βιοκτόνα προϊόντα και την ποιότητα 

τροφίμων και άλλες διατάξεις για την τόνωση της αγροτικής ανάπτυξης». 

 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.karditsalive.net 

 

 

Όψιμα, περισσότερα και με 
ικανοποιητική πορεία τα 
χειμερινά σιτηρά στο νομό μας  
 

Αυξημένα κατά 30% περίπου είναι τα στρέμματα που καλλιεργήθηκαν σιτηρά στο νομό 

μας, σύμφωνα με την εκτίμηση της Διεύθυνσης Αγροτικής Ανάπτυξης Π.Ε. Καρδίτσας. 

Ειδικότερα, όπως ανέφερε στο KarditsaLive.Net ο Διευθυντής της εν λόγω υπηρεσίας 

κ. Κωστής, υπολογίζεται ότι καλλιεργήθηκαν περί τα 200.000 στρέμματα.  

Διαβάστε περισσότερα: https://www.karditsalive.net 

 

 

Μαγνησία: Οι αγρότες κλείνουν 
την Παλιά Εθνική Βόλου – 
Λάρισας 
 

Στον αποκλεισμό της Παλιάς Εθνικής Βόλου – Λάρισας, θα προχωρήσουν οι αγροτές μετά 

από την απόφαση που λήφθηκε κατά τη χθεσινή ευρεία σύσκεψη που πραγματοποιήθηκε 

στη Νίκαια της Λάρισας. 

 

 Διαβάστε περισσότερα: https://www.thenewspaper.gr 

 

https://www.karditsalive.net/agrotiki__sthlh/%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%B1%CF%84%CE%AD%CE%B8%CE%B7%CE%BA%CE%B5-%CF%83%CF%84%CE%B7-%CE%B2%CE%BF%CF%85%CE%BB%CE%AE-%CF%84%CE%BF-%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CE%BF%CF%83%CF%87%CE%AD%CE%B4%CE%B9%CE%BF-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%B7%CE%BD-%CE%B5%CE%BD%CE%AF%CF%83%CF%87%CF%85%CF%83%CE%B7-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CF%80%CF%81%CF%8C%CF%84%CF%85%CF%80%CE%B7%CF%82-%CE%BA%CF%84%CE%B7%CE%BD%CE%BF%CF%84%CF%81%CE%BF%CF%86%CE%AF%CE%B1%CF%82
https://www.karditsalive.net/agrotiki__sthlh/%CF%8C%CF%88%CE%B9%CE%BC%CE%B1,-%CF%80%CE%B5%CF%81%CE%B9%CF%83%CF%83%CF%8C%CF%84%CE%B5%CF%81%CE%B1-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%BC%CE%B5-%CE%B9%CE%BA%CE%B1%CE%BD%CE%BF%CF%80%CE%BF%CE%B9%CE%B7%CF%84%CE%B9%CE%BA%CE%AE-%CF%80%CE%BF%CF%81%CE%B5%CE%AF%CE%B1-%CF%84%CE%B1-%CF%87%CE%B5%CE%B9%CE%BC%CE%B5%CF%81%CE%B9%CE%BD%CE%AC-%CF%83%CE%B9%CF%84%CE%B7%CF%81%CE%AC-%CF%83%CF%84%CE%BF-%CE%BD%CE%BF%CE%BC%CF%8C-%CE%BC%CE%B1%CF%82
https://www.thenewspaper.gr/2024/02/07/magnisia-oi-agrotes-kleinoun-tin-palia-ethniki-volou-larisas/
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ΑΥΓΕΝΑΚΗΣ ΑΠΟ ΔΟΜΟΚΟ 
 

Επίσκεψη στο μπλόκο των αγροτών του Μοναστηρίου, στο Δομοκό, έκανε το απόγευμα ο 

υπουργός Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων Λευτέρης Αυγενάκης. 

Ο Λευτέρης Αυγενάκης συμμετείχε στη συνέλευση των αγροτών του Μπλόκου στο 

πολιτιστικό κέντρο στο Νέο Μοναστήρι και έγινε δεκτός με χειροκροτήματα από τους 

αγρότες. «Δηλώνω ανοικτός και διαθέσιμος και θα κάνουμε ό,τι περνάει από το χέρι μας 

για την επίλυση των προβλημάτων των αγροτών. Ό,τι κάνουμε, όμως, πρέπει να γίνει 

προσεκτικά γιατί ελεγχόμαστε από την ΕΕ», εξήγησε ο υπουργός. 

Διαβάστε περισσότερα: https://thessalianews.gr 

 

 

ΑΓΡΟΤΕΣ : ΚΛΕΙΝΟΥΝ ΤΟ 
ΜΕΣΗΜΕΡΙ ΤΗΝ ΕΘΝΙΚΗ 
ΑΘΗΝΩΝ-ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ ΣΤΟΝ 
ΚΟΜΒΟ ΤΗΣ ΑΤΑΛΑΝΤΗΣ 
 

Με όπλο τις αποφάσεις της σύσκεψης επιστρέφουν στα μπλόκα τους, δίνοντας νέα 

δυναμική στον συγκλονιστικό τους αγώνα, ενώ σήμερα θα γίνουν ενημερώσεις και 

συνελεύσεις στα μπλόκα για τα αποτελέσματα της σύσκεψης. 

Η απόφαση για κλιμάκωση του αγώνα δίνει νέα ορμή και στα μπλόκα της Στερεάς και 

Εύβοιας. 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr 

 

https://thessalianews.gr/blog/%CE%B5%CE%B9%CE%BC%CE%B1%CE%B9-%CE%B1%CE%BD%CE%BF%CE%B9%CE%BA%CF%84%CE%BF%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CE%B9-%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CE%B8%CE%B5%CF%83%CE%B9%CE%BC%CE%BF%CF%82-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CE%BD%CE%B1-%CE%BB%CF%85%CF%83%CE%BF%CF%85%CE%BC%CE%B5-%CF%84%CE%B1-%CF%80%CF%81%CE%BF%CE%B2%CE%BB%CE%B7%CE%BC%CE%B1%CF%84%CE%B1
https://lamiakos-typos.gr/topika-eidiseis/agrotes-kleinoyn-mesimeri-tin-ethniki-athinon-thessalonikis-ston-komvo-tis-atalantis
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ΣΥΝΕΔΡΙΑΖΕΙ ΣΗΜΕΡΑ ΣΤΗ ΛΑΜΙΑ 
ΜΕ 37 ΘΕΜΑΤΑ - ΕΡΓΑ 
ΑΝΤΙΠΛΗΜΜΥΡΙΚΗΣ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ 
ΤΩΝ ΔΗΜΩΝ ΣΤΗΝ 
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΗΣ 
ΣΤΕΡΕΑΣ 
 

Ένα πακέτο έργων που αφορούν την αντιπλημμυρική προστασία σε Δήμους της Φθιώτιδας 

και της Εύβοιας θα συζητηθούν σήμερα, Τρίτη (6/2), στην Περιφερειακή Επιτροπή της 

Περιφέρειας Στερεάς Ελλάδας, η οποία συνεδριάζει στις 11:00 π.μ. στην αίθουσα 

συνεδριάσεων Περιφερειακών Επιτροπών (Λ. Καλυβίων 2, 3ος όροφος) στη Λαμία.  

Μεταξύ των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης είναι και τα επείγοντα αντιπλημμυρικά έργα 

στο Σπερχειό ποταμό και στους χειμάρρους, καθώς και ο καθαρισμός ποταμών και ρεμάτων 

από φερτά υλικά στους Δήμους Στυλίδας και Καμένων Βούρλων. 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr 

 

ΔΕΛΤΑ ΤΟΥ ΣΠΕΡΧΕΙΟΥ: 
«ΝΑΧΟΥΜΕ ΝΑ ΤΟ 
ΘΥΜΟΜΑΣΤΕ» 
 

Η 2η μέρα του Φεβρουαρίου καθιερώθηκε ως η Παγκόσμια Ημέρα Υγροτόπων. 

Σαν σήμερα στις 2 Φεβρουαρίου 1977 υπογράφτηκε η Σύμβαση για τη προστασία των 

υδροβιότοπων στην πόλη Ραμσάρ του Ιράν, στις ακτές της Κασπίας Θάλασσας. 

Στη περιοχή μας έχουμε έναν από τους πλέον σημαντικούς υδροβιότοπους της χώρας στο 

Δέλτα του Σπερχειού. Σχηματίστηκε από τις προσχώσεις του Σπερχειού ποταμού που οι 

πρόγονοι μας στην αρχαιότητα λάτρευαν ως θεό. 

Σήμερα ο υγροβιότοπος καταλαμβάνει έκταση ~ 200 τ. χλμ. με το μεγαλύτερο τμήμα να 

καλλιεργείται κυρίως με καλλιέργειες ρυζιού, φιλοξενεί πλούσια ορνιθοπανίδα και οι 

εκβολές στη θάλασσα αποτελούν σημαντικό σταθμό αναπαραγωγής ψαριών. 

Τη τελευταία 3ετία, εντός της περιοχής προστασίας αναπτύσσονται με ταχείς ρυθμούς 

φωτοβολταϊκά εντός της προστατευόμενης περιοχής. 

Η φύση χρειάστηκε κοντά 2.500 χρόνια για να δημιουργήσει αυτό το θαύμα ζωής. 

Διαβάστε περισσότερα: https://lamiakos-typos.gr 

https://lamiakos-typos.gr/topika-eidiseis/synedriazei-simera-sti-lamia-me-37-themata-erga-antiplimmyrikis-prostasias-ton-dimon
https://lamiakos-typos.gr/apopseis-eidiseis/delta-toy-sperheioy-nahoyme-na-thymomaste
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Τη Δευτέρα η συνάντηση του 
Μητσοτάκη με τους αγρότες – Τι 
είπε ο κυβερνητικός εκπρόσωπος 
 

Ο κυβερνητικός εκπρόσωπος Παύλος Μαρινάκης κατά τη διάρκεια της ενημέρωσης των 

πολιτικών συντακτών είπε πως ο πρωθυπουργός Κυριάκος Μητσοτάκης είναι διατεθειμένος 

να έχει συνάντηση με τους αγρότες την Δευτέρα. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

 

Υδατικό πρόβλημα Θεσσαλίας «Η 
κυβέρνηση να αποφασίσει το 
ταχύτερο σχετικά με το Σχέδιο 
Διαχείρισης Υδάτων» 
 
 

Κάλεσμα προς την Πολιτεία να καθίσει στο τραπέζι των συζητήσεων και να πάρει 

αποφάσεις, απηύθυναν μετά από πρωτοβουλία τους πολίτες με εμπειρία και πολυετή 

παρουσία στον κοινωνικό και πολιτικό χώρο, οι οποίοι στηρίζουν την ανάγκη άμεσης 

υλοποίησης σχεδιασμού, δράσεων και έργων για την ανασυγκρότηση της Θεσσαλίας, 

καθώς και την οριστική και χωρίς άλλη καθυστέρηση υπέρβαση εκκρεμοτήτων από το 

παρελθόν που συνδέονται με το θέμα των υδάτων. 

Στη συνέντευξη Τύπου που παρατέθηκε στην αίθουσα συνεδριάσεων του ΓΕΩΤΕΕ/ 

Παράρτημα Κεντρικής Ελλάδας, το μεσημέρι της Πέμπτης ζητήθηκαν αποφάσεις που πρέπει 

να παρθούν από την κυβέρνηση και όλα τα κόμματα της Βουλής σχετικά με τα αποθέματα 

νερού, αλλά και μία σειρά ακόμα έργων όπως αυτό του Αχελώο. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

https://www.larissanet.gr/2024/02/08/ti-deftera-i-synantisi-tou-mitsotaki-me-tous-agrotes-ti-eipe-o-kyvernitikos-ekprosopos/
https://www.larissanet.gr/2024/02/08/ydatiko-provlima-thessalias-i-kyvernisi-na-apofasisei-to-tachytero-schetika-me-to-schedio-diacheirisis-ydaton-vinteo/
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Βορίδης: Η συνάντηση του 
Μητσοτάκη με τους αγρότες θα 
γίνει, αλλά όχι τη Δευτέρα 
 

«Προϋπόθεση του διαλόγου με τους αγρότες είναι οι ανοιχτοί δρόμοι, μισογεμάτο το 

ποτήρι, όλοι θέλουμε να βρούμε λύσεις», δήλωσε ο υπουργός Επικρατείας, Μάκης 

Βορίδης, σχετικά με τις αγροτικές κινητοποιήσεις. 

Όπως είπε, μιλώντας στην ΕΡΤ, η συνάντηση των αγροτών με τον Κυριάκο Μητσοτάκη θα 

γίνει, αλλά όχι την Δευτέρα, όπως είχε πει ο κυβερνητικός εκπρόσωπος, χωρίς πάντως να το 

ανακοινώσει ως σίγουρο, καθώς πρέπει να προσδιοριστεί η σύνθεση της αντιπροσωπείας 

και «να ωριμάσουμε αυτά που σκεφτόμαστε για τους αγρότες». 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr/ 

 

Γνωριμία με την Τυτώ – 120 
φωλιές τοποθετήθηκαν στη 
Θεσσαλία 
 

Η πρώτη ημερίδα για τη φυσική καταπολέμηση των τρωκτικών στις καλλιεργούμενες 

εκτάσεις με το αρπακτικό πτηνό Τυτώ πραγματοποιείται σήμερα στις 7 το απόγευμα, 

στο Πολιτιστικό Κέντρο της Κοινότητας Κοιλάδας. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.larissanet.gr 

 

Σήμερα αποφασίζουν οι αγρότες 
για την επιτροπή που θα δει τον 
πρωθυπουργό, Κυριάκο 
Μητσοτάκη την ερχόμενη 
Δευτέρα ή Τρίτη 
 

Σήμερα το πρωί της Παρασκευής και ώρα 11 π.μ. θα πραγματοποιηθεί η πανελλαδική 

σύσκεψη των αγροτών στη Σίνδο Θεσσαλονίκης όπου θα παραβρεθούν αντιπροσωπείες 

από όλα τα μπλόκα της χώρας και θα αποφασίσουν για τα άτομα από τα οποία θα 

απαρτίζεται η επιτροπή που θα συσταθεί και θα έχει συνάντηση τον πρωθυπουργό κ. 

Κυριάκο Μητσοτάκη. Οι αγρότες θεωρούν ότι δεν θα πρέπει να είναι λιγότεροι από 20 

https://www.larissanet.gr/2024/02/08/voridis-i-synantisi-tou-mitsotaki-me-tous-agrotes-tha-ginei-alla-ochi-ti-deftera/
https://www.larissanet.gr/2024/02/09/gnorimia-me-tin-tyto-120-folies-topothetithikan-sti-thessalia/
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άτομα γιατί θα πρέπει να εκπροσωπηθούν διαφορετικές επιτροπές αλλά και διαφορετικοί 

κλάδοι της γεωργίας (αλιείς, μελισοκόμοι κ.α), ενώ η κυβέρνηση ζητάει η επιτροπή που θα 

μεταβεί στο Μέγαρο Μαξίμου να απαρτίζεται από αγρότες από όλη την Ελλάδα. 

Διαβάστε περισσότερα: https://www.onlarissa.gr 

 

https://www.onlarissa.gr/2024/02/09/simera-apofasizoun-oi-agrotes-gia-tin-epitropi-pou-tha-dei-ton-prothypourgo-tin-deftera-i-tin-triti/

